## Summer Brain English Camps





Early Bird AM 20% off PM 30% off Before 31 May 24

22 July ~ 2 Aug

A.M. / P.M.

K1 or 3 years +

Young children love to do arts and crafts having choices to make by themselves about colour and texture and how they want something to look. Children will have time to do a few pieces of prescribed artwork and time to explore 'free art' to create their own thing.





This is the first summer of this interesting approach with our youngest members. Our age-appropriate challenges will blow them away and develop a deep feeling of wanting to know more. Lighting the fire of curiosity in the early years.

Time: 9.30am-12.30pm or 2.00pm ~ 5.00pm Monday ~ Friday

ummer	Fees: HK\$3500 per camp  Application Form	*	
(Please √) Little Artist A.	M. 🗌 P.M. 🗌 Early Years STE	M A.M. □ P.M. □	
Child's name:	DOB:	Sex: F /M	
Home address:			
Present Kindergarten:			
Email:	Tel:	Fax:	
Name of Parent:	Emergency Contact	Emergency Contact Tel:	
that WWW teacher(s) or staff sha	refund of fees after the programme has be all not be responsible for any accidents, in the that there are no make up classes for misses	njuries arising from my child's /	
Parent's signature:	Date:		

NB: Please submit copy of birth certificate together with fees by cash or cheque made payable to
"Wider World Workshop"



## ammer Brain"













7月220~8月20 KI 或 3 歳 +

我們知道小孩子喜歡美藝活動,他們可以自行選擇想要的顏色和紋理以及外觀。所以我們在 今年的主題為孩子們提供時間做一些指定的勞作,並有時間探索「自由藝術」,創作自己的 作品。





8月50~160

這是我們第一次與孩子們使用 STEM 這種有趣的方法進行活動。課程内將會有各種適合年齡的挑 戰會讓孩子大吃一驚,並讓他們產生一種想要了解更多的感覺。激發幼兒們的好奇心。

時間: 上午 9.30 ~下午 12.30 或下午 2.00 ~ 5.00

Samo	賃用: 泡幣中			
<b>→</b> ×				
	(請✔以選擇) 小小藝術家 上午 □ 下午 □	」 幼兒 STEM 上	午 🗆 下午 🗆	
學生姓名	:出:	生日期:	性別:女 /男	
住宅地址	÷			
現時就讀	學校:			
電郵地址	:	話:	傳真:	
家長姓名	緊	急聯絡電話:		
本人清楚明白所有課堂一經確定後,費用將不獲退還。本人明白如子女因違規而發生任何意外或受 傷,學校、老師及職員會作出適當處理,但將不會為這負上任何有關法律責任。此外,所有缺席或因惡劣天 氣如三號風球、紅色及黑色暴雨警告或政府宣佈停課而取消的課堂,將不會安排補堂或退款。				
	5署:	日期:		

備註:所有報名之小童必須提供"出生證明書"副本連同此表格交回本校

本校只接受現金或支票之費用 支票抬頭 "Wider World Workshop"